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Vragen van het lid Leijten (SP) aan de Minister van Financiën over het 
uitkleden van de buffereis voor banken zoals in voorlopige EU-wetgeving is 
geformuleerd (ingezonden 28 september 2017). 

Vraag 1
Kunt u het rapport aan de Kamer sturen dat samen met de Duitse overheid is 
opgesteld over de formulering van de buffereis voor banken, zoals genoemd 
in het artikel «Nederland en Duitsland vrezen uitkleden buffereis banken»?1 

Zo nee, waarom niet? 

Vraag 2
Wie heeft opdracht gegeven tot het onderzoek en hoe is de onderzoeksopzet 
tot stand gekomen? Kunt u aangeven of er ook met andere EU-lidstaten is 
gekeken naar de buffereis voor banken? 

Vraag 3
Wanneer denkt u dat er duidelijkheid komt over de vereiste buffers die 
banken moeten aanhouden en over de systematiek waarvoor gekozen zal 
worden? 

Vraag 4
Garandeert u dat de Nederlandse inzet niet aanstuurt op liberalisering van de 
buffereis? Kunt u uw antwoord toelichten?

1 https://fd.nl/ondernemen/1220080/nederland-en-duitsland-vrezen-uitkleden-buffereis-banken
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